

學員，家長及報章媒體全力推薦



"Thank you for all the memories! Without AGA, I have no idea where I will be in life right now!"

Lou Tan, Started golf with AGA when he was 5. Didn't stop chasing his dream since then. In 2019, He is qualified to play Hong Kong Open with HIS Amateur Status.

World Amateur Ranked Golfer Players

「Anson從四歲至今,已經在AGA學了十年了。在這裏遇到一班很有愛心、耐性的教練,因此激發了兒子學習的興趣,令其專注力及球技得到提升,同時立志將來想成為AGA的教練,教導新一代小朋友打波,因而衍生了他對AGA的那一份深厚感情。」

Anson媽咪



TESTIMONIALS



HONG KONG JUNIOR GOLF TRAINING PROGRAM

香港青少年高爾夫球訓練計劃

FOR AGE 4-18

LARGEST INDOOR GOLF CENTER IN TOWN 全港最大室內高爾夫球中心

關於AGA

AGA乃隸屬於澳洲高爾夫球教師聯邦(AGTF)及第一間AGTF於香港成立的高爾夫球學院。在澳洲,AGTF專門訓練明日之高球教練及頂級業餘球手,一直以來在AGTF門下訓練出來的教練及學生都不計其數,並很多已在其餘亞洲地區教授高球。

AGA以教導學生有一個好的揮桿動作及幫助學生在最短時間球技達致最大進步為宗旨。我們相信只有學院提供的持續及正確教學方法才可以使學生得更快更好。採用有系統的方式及引入各種最新的科技,AGA會是各級別球手學習及操練球技的好地方。

除香港外,AGA亦於馬來西亞及澳洲設有專屬學院。現時本學院獨家為銅鑼灣體育會提供及管理高爾夫球課程。

AGA is affiliated with the Australian Golf Teachers Federation(AGTF) and is the only academy Hong Kong that issued recognized certificate for Junior Golfers. The AGTF in Australia is specialized in providing training for future golf teachers and amateur golfers. Years, AGTF has trained thousands of well-qualified teachers in Australia and many of them are now teaching in the Asian Region professionally.

AGA teaches a swing method based around achieving great swing plane for each student. Each coach is highly trained to achieve maximum result for each golfer taking lesson. In addition, AGA strives to provide consistent and correct teaching methods that help students to learn or to improve faster. By using systematic approach with latest technologies, AGA is the place for all levels of golf learners improve and enhance their golf skills.



ABOUT US

Over hundred HK Golf Team member were trained by AGA
經過本學院訓練而成為香港隊成員過百人!

All lessons use English as the medium of instruction. Children and teenagers from 4 to 18 years old are welcome to join our program!
本學院課程以英語授課,歡迎4至18歲之小朋友及青少年參加。

We are the only program that can issue an AGTF recognised certificate
本計劃乃全港唯一可頒發專業認可證書的青少年高爾夫球訓練課程。

Our training program have been running since 2006 & thousands of junior golfers were trained by AGA in Hong Kong!
本學院連續十五年舉辦青少年訓練課程,累積參加本學院訓練計劃之青少年已達數千人!

查詢及報名熱線 Enquiry Hotline:

2889 8331 / 4611 8776



www.juniorgolf.com.hk

新界將軍澳唐賢街33號CAPRI PLACE地庫B03號舖
Basement B03, Capri Place, 33 Tong Yin Street, TKO



NEW LOCATION ! NEW FACILITIES !

全新地點 ! 全新設施 !



LESSON DETAILS 課程詳情

Date: Please refer to the latest timetable
 Target: Aged 4 to 18, beginner to experienced golfers
 Course length: It is a year-round program
 Medium of instruction: English
 Class size: 1 teaching professional to max. 6 students

日期：請參閱最近上課時間表
 對象：4至18歲初學者及經驗球手
 課程學期：此乃全年恆常課程
 教授語言：英文教授
 每班人數：每位專業教練對不多於六位學員

Skill Test Period: Every April, August and December
 We are the only golf academy that issue the AGTF recognized certification in HK

考試日期：每年的4月，8月及12月，詳情請與本學院索取
 香港唯一可頒發澳洲高爾夫球教師聯邦認可證書之高爾夫球學院

PROGRAM STRUCTURE 課程內容

Programs are divided by age and experience; students can choose programs and time slots accordingly
 課程是根據學員年齡及打球經驗而分班；各學員可因應其技術而選擇合適的上課時間及課程

High Handicap

For those who are new to golf or still in the beginner stage

- Set up
- Golf Swing
- Chipping
- Putting
- Pitching
- Woods
- Video Analysis
- Basic Golf Rules
- Distance and Direction Control
- On-course managemnet

高差點

適合從未接觸高爾夫球運動或仍處於初學階段的學員

- 預備動作
- 基本揮桿
- 切球
- 推桿
- 投球式切球
- 木桿
- 簡易球例
- 球場管理
- 模擬落場
- 比賽規則
- 距離及方向控制
- 斜坡教授

Low Handicap

For those who are experienced in golf or ready to go to open competitions

- Develop powerful Swing
- Preparation for competition
- Advanced chipping
- Advanced on-course
- Management
- Master woods and Drivers
- Advanced Golf Rules
- Distrance Control
- Etiquette
- Advanced Pitching

低差點

適合已掌握高爾夫球基本技術或準備參加公開比賽之學員

- 增強揮桿力量訓練
- 球賽管理
- 木桿及開球桿
- 進階訓練
- 處理問題球
- 距進空制
- 進階切球訓練
- 進階推桿訓練
- 比賽球例
- 禮儀

PROGRAM TYPES 課程種類

JR1

1 training lesson a week
每星期一堂練習場課堂

Join 16 weeks to get:
 1) Eligible for skill test
 2) AGTF junior certificate of participation
 3) Half price in joining TREE membership

參加16個星期便可：
 1) 參加考試
 2) 獲頒發課程證書一張
 3) 半價購買TREE會藉

JR2

2 training lessons a week
每星期二堂練習場課堂

Join 8 weeks to get:
 1) Eligible for skill test
 2) AGTF junior certificate of participation
 3) Half price in joining TREE membership
 4) Prioritize to join on-course lesson

參加8個星期便可：
 1) 參加考試
 2) 獲頒發課程證書一張
 3) 半價購買TREE會藉
 4) 優先參加球場實習

All lessons included 所有課程均包括：

- Equipment rental fee (on-range training only & excludes 7 iron)
球桿租用費用 (只限練習場課堂及七號鐵除外)
- Bay Rental Charge 球道費
- Discount for equipment purchase
享用優惠價購買高爾夫球桿及用品



Achieve your dream to become a HK Golf Team member! Join AGA ELITE TRAINING now!

向香港隊夢進發！參加AGA精英訓練課程！

www.juniorgolf.com.hk

JR ELITE 精英課程

One 1.5 hr on-range training lessons a week 每星期1堂練習場課堂
 +
 One on-course training lesson a month* 每月1次實地球場訓練*

- Join 8weeks to: 參加八星期學員可獲：
- 1) Enjoy the priority to join the AGA ELITE TEAM / AGA GOLF TEAM
 - 2) Proritized to join our seasonal competition
 - 1) 優先加入 AGA ELITE TEAM / AGA GOLF TEAM
 - 2) 優先參加本學院舉辦之季度賽

*On-course trainings will be taught by professional coach at the Clearwater Bay Golf and Country Club/ Discovery Bay Golf Club
 *On-course trainings may be delayed or cancelled due to bad weather conditions
 *實地訓練將由專業教練於清水灣鄉村俱樂部/愉景灣高爾夫球場教授
 *實地訓練的時間如因天氣因素有機會延期或取消



TIMETABLE 課程時間

Time /Day 時間/星期	Mon 一	Tue 二	Wed 三	Thu 四	Fri 五	Sat 六	Sun 日
10:30-11:30	4-9	4-9		4-9	4-9	4-9	ELITE
11:30-12:30						ELITE	4-9
12:30-13:30						4-9	4-9
14:30-15:30						10-18	4-9
15:30-16:30	4-9	4-9	4-9	4-9	4-9	4-9	10-18
16:30-17:30	4-9	4-9	10-18	4-9	10-18	4-9	4-9
17:30-18:30	ELITE	10-18	4-9	4-9	10-18	10-18	10-18
18:30-19:30		ELITE	ELITE			10-18	10-18



PROGRAM FEES 課程費用

JR1 JR2 JR ELITE

- HK\$xxx/week -- 1 lessons a week HK\$xxx /星期，每星期1堂，每堂一小時
- HK\$xxx/week -- 2 lessons a week HK\$xxx /星期，每星期2堂，每堂一小時
- HK\$xxx/week -- 1.5 hour on-range lessons a week + HK\$xxx/星期，每星期1.5小時訓練 + HK\$xxx up/ 1 on-course training a month
HK\$xxx起每月一次實地球場訓練

Please refer to the latest price list . 請參考最新價目表

ENROLMENT 報名方法

STEP 1) Register Trial Lesson
 -- Scan the QR code on this leaflet
 -- By phone: 2889 8331/whatsapp 4611 8776
 -- By person at our TKO Center

STEP 2) Electronic enrolment method
 Download/Register on our website
 www.juniorgolf.com.hk

1) 登記試堂，讓我們為貴子女安排合適班別。
 -- 掃描旁邊的QR CODE
 -- 致電2889 8331/WHATSAPP 4611 8776登記
 -- 親臨將軍澳學院登記

2) 電子報名表格
 -- 可於本學院網頁 www.juniorgolf.com.hk 下載；亦可親臨本學院報名

